
Vragenlijst Informatieavond Verkeer 
Tijdelijke huisvesting Beneden Beekloop d.d. 13-11-2023 

 

Tijdens de informatieavond zijn de volgende vraag c.q. opmerkingen naar voren gekomen. 

 
 

Vraag 1: Hoe gaat de afvoer van de vrachtwagens met de units? 

 

Antwoord: Er is door het transport bedrijf van Algeco een route opgesteld, deze route is volgens het bedrijf de meest 

gunstige. Er wordt nader onderzocht of dit wel zo is en of er geen betere alternatieven zijn.  

 

 

Vraag 2: Wordt er ook nagedacht over de verkeerstijden bij het bouwverkeer? Bijvoorbeeld niet tussen 08:00 en 

08:45? 

 

Antwoord: Ja er zal geprobeerd worden om dit zo goed mogelijk te plannen zodat er zo min mogelijk overlast zal 

zijn voor de school, de kinderen en de omwonende. 

 

 

Vraag 3: Wordt in de week(en) van plaatsing ook rekening gehouden met schooldagen en tijden? 

 

Antwoord: Ja er zal geprobeerd worden om dit zo goed mogelijk te plannen zodat er zo min mogelijk overlast zal 

zijn voor de school, de kinderen en de omwonende.  

 

 

Vraag 4: Zijn de verkeersbewegingen die de vrachtwagens met de units maken dubbel (heen en terug)? 

 

Antwoord: Ja de verkeersbewegingen zijn dubbel omdat de vrachtwagen eerst de unit levert en vervolgens weer weg 

rijdt. 

 

 

Vraag 5: Hoe gaat het vervoer van kleiner vervoer (zoals werkbussen)? 

 

Antwoord: Het kleinere vervoer maakt natuurlijk ook gebruik van een bepaalde route. Dit zijn over het algemeen 

werkbussen die qua breedte zonder problemen door de wijk moeten kunnen gaan.  

 

 

Vraag 6: Wat zijn de meerdere maatregelen die genomen gaan worden omtrent het verkeer? 

 

Antwoord: Het verkeersplan voor tijdens de tijdelijke huisvesting dient nog verder uitgewerkt te worden door de 

verkeersdeskundige en dan zullen hier ook meerdere maatregelen die genomen worden kenbaar gemaakt worden.  

 

 

Vraag 7: Moet het uitgevoerde verkeersonderzoek niet gehouden worden onder tijden dat de kinderen naar school 

gaan zoals tussen 08:15 en 08:30? 

 

Antwoord: Het onderzoek is uitgevoerd door een externe partij die ingehuurd is door de Gemeente. Zij hebben 

kennis en ervaring over de manier van uitvoering. 

 

 

Vraag 8: Kan er een beroep worden gedaan op de ouders die de kinderen afzetten met de auto en hier geen 

rekening houden met de omwonende? 

 

Antwoord: Dit is iets wat voornamelijk met de school en de ouders afgestemd dient te worden over wat wel en niet 

wenselijk is 

 



Vraag 9: Kan het bouwverkeer niet een stuk over het park gaan? 

 

Antwoord: Dit is eventueel een mogelijk die nader onderzocht dient te worden door de verkeersdeskundige bij de 

Gemeente. 

 

Opmerkingen Informatieavond Verkeer 
Tijdelijke huisvesting Beneden Beekloop d.d. 13-11-2023 

 

Tijdens de informatieavond zijn de volgende vraag c.q. opmerkingen naar voren gekomen. 

 
 

Vraag 10: Is het mogelijk dat het bouwverkeer wordt gestuurd door de Beneden Beekloop en vervolgens om de 

school een stukje over het fietspad gaat.  

 

Antwoord: Dit is eventueel een mogelijk die nader onderzocht dient te worden door de verkeersdeskundige bij de 

Gemeente. 

 

 

Vraag 10: De huidige route van het verkeer lijkt niet de beste route. Worden er nog naar alternatieve mogelijkheden 

gezocht? 

 

Antwoord: Ja, de manier van routing dient nader onderzocht te worden door de verkeersdeskundige van de 

Gemeente. Hij zal uiteindelijk de verschillende mogelijkheden afwegen en de beste routing samenstellen. Hierin zal hij 

de opmerkingen en tips meenemen die tijdens deze informatieavond zijn gesteld.  

 

  



 


